
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

a vzdelávanie zo dňa 10.mája 2023 

  

Miesto zasadnutia: Mestský úrad v Nitre 

  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 4 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová, Mgr. Anna Fintová, PhD. 

  

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Informácia o zápise do základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na  

    školský rok 2023/2024 

3. Správa o činnosti Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra a Základnej umeleckej 

    školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra (stav v súčasnosti, plán činnosti na leto  

    2023, príprava nového školského roka, aktuálne problémy)  

4. Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie na 

    2.polrok 2023 - návrh 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

  

Priebeh zasadnutia: 
  

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“). Privítala 

prítomných a riaditeľku Základnej umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra 

Mgr. Annu Fintovú, PhD.. Oboznámila komisiu s návrhom programu. Nikto z členov nemal 

námietky. 

 

Z dôvodu prítomnosti riaditeľky základnej umeleckej školy sa najskôr prerokoval bod č.3 

(zápisnica je napísaná v súlade s priebehom zasadnutia) .  

 

K bodu 3/ 

Správa o činnosti Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra a Základnej 

umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra (stav v súčasnosti, plán činnosti 

na leto2023, príprava nového školského roka, aktuálne problémy)  

 

Základná umelecká škola Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra: 

Mgr. Anna Fintová, PhD., riaditeľka základnej umeleckej školy, prezentovala činnosť školy 

prostredníctvom predložených materiálov (Príloha č.1). Predstavila bohatú umeleckú 

činnosť. V rámci požadovaných investičných akcií uviedla, že požiadavky na žalúzie sú 

súčasťou materiálu predkladaného na zasadnutie mestského zastupiteľstva, zatiaľ tam nie je 



zahrnutá požiadavka na výťah. Za najväčší nedostatok považuje chýbajúcu koncertnú 

miestnosť, ktorá by vznikla rekonštrukciou bývalej telocvične v areáli školy. Bol by to 

vhodný priestor na prezentáciu hudobného, výtvarného, tanečného a dramatického umenia 

žiakov školy so stabilným rozmiestnením potrebnej techniky. V súčasnosti si na tieto účely 

prenajímajú priestory Nitrianskej synagógy. 

RNDr. Rácová – zdôraznila výhodu základnej umeleckej školy umiestnenej v jednom areáli, 

ale veľkým nedostatkom je, že nemá stále koncertné priestory. Uviedla, že za posledné roky 

každoročne iniciovala potrebu namontovania žalúzií, zateplenia budovy, vybudovanie výťahu 

využitím finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti a programu Slovensko. Na 

riešenie požiadavky vytvoriť koncertné priestory pre školu navrhuje zostaviť pracovnú 

skupinu, ktorá pripraví kompletný materiál ohľadom rekonštrukcie budovy bývalej telocvične 

na koncertnú sálu, zosumarizuje všetky doterajšie podklady k rekonštrukcii, ktoré boli 

pripravované v minulom období. Komisiu by tvorili záujemcovia z členov komisie školstva, 

Mesta, učitelia, odborníci.  

Za komisiu školstva  boli navrhnutí do pracovnej skupiny - RNDr. Rácová a Ing. Hatala, budú 

úzko spolupracovať s riaditeľkou školy. 

Mgr. Špoták – podotkol, že po dokončení kina Palace budú môcť využívať tieto priestory. 

Mgr. Fintová, PhD. – uviedla, že aj teraz využívajú priestory synagógy, múzea, galérie, ale to 

je náročné, všetko musia sťahovať, potrebujú zázemie doma - multifunkčnú kultúrnu sálu 

v areáli školy. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že bola účastná prehliadky spomínaných priestorov a sú v 

havarijnom stave. 

Mgr. Fintová, PhD. – informovala, že od roku 2015 sa nezúčastnili žiadnej prezentácie 

činnosti v rámci partnerských miest mesta Nitry.  

PaedDr. Orságová – podotkla, že materské školy majú projekt s partnerským mestom 

Kroměříž - Ahoj, kamarát a minulý mesiac bola nadviazaná spolupráca medzi základnými 

školami – konkrétne ZŠ Škultétyho, ZŠ kniežaťa Pribinu a ZŠ kráľa Svätopluka so 

základnými školami v meste Kroměříž. Budeme iniciovať aj spoluprácu medzi základnými 

umeleckými školami. 

RNDr. Rácová – uviedla, že tento problém navrhne aj na komisii kultúry, nemala vedomosť, 

že táto spolupráca nie je a bude sa snažiť popularizovať náročnú prácu Základnej umeleckej 

školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra. 

doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – vyzdvihla prezentáciu školy aj v priestoroch galérie. 

Spomenula svoju účasť na stretnutí v partnerskom meste Zielona Gora, kde by sa mohla táto 

škola tiež prezentovať. 

Mgr. Fintová, PhD. – doplnila, že by bolo vhodné mať v centre mesta multifunkčnú sieň pre 

500 ľudí, škola by mala domáce zázemie, odizolované by to bolo akusticky a boli by stabilne 

rozmiestnené zariadenia. Doterajšia štúdia na rekonštrukciu objektu nie je aktuálna. 

Mgr. Špoták – podotkol, že s rekonštrukciou tejto budovy bolo počítané v návrhu projektu 

Európske hlavné mesto kultúry, 

 

Centrum voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra: 

Mgr. Marián Hlavatý, PhD., riaditeľ centra voľného času, predložil komisii prezentáciu 

(Príloha č.2). Informoval, že sa pripravujú na oslavy 75.výročia vzniku centra voľného času. 

Pociťujú absenciu vonkajšieho ihriska, kde bola pôvodne naplánovaná výstavba 

multifunkčnej budovy. Nedávno tam bol požiar smetného kontajnera, ihrisko využíva 

verejnosť na bezplatné parkovanie – preto by bolo potrebné areál uzatvoriť, resp. opraviť 

poškodený zatvárací systém na bráne. V záujmových útvaroch majú 1 400 detí. Činnosť 

záujmových útvarov končí druhý júnový týždeň, potom sa budú pripravovať na letnú činnosť 

– otvárajú 11 turnusov letných táborov. Problémom počas letných táborov je MHD – centrum 



voľného času platí deťom všetky vstupy, tak by im pohol hromadný cestovný lístok.  

Každoročne sú súčasťou programov počas cyrilo-metodských osláv. 

PaedDr. Orságová – vyzvala riaditeľa CVČ, nech zašle požiadavku OŠMaŠ na opravu brány, 

budeme to riešiť ako havarijný stav a dáme to opraviť. 

Mgr. Hlavatý, PhD. – požiadal o miernu úpravu plochy pri vstupe na ihrisko z dôvodu 

bezpečnosti detí. Uviedol, že po iné roky boli súčasťou projektu zo Zielonej Gory, mali 

záujem o účasť na festivale, ale nie je to zahrnuté do rozpočtu. Naposledy Nitra platila 

dopravu a hostiteľ ubytovanie a stravu. Tiež by rád pozval do Nitry partnerov zo Zielenej 

Gory, potrebuje na to financie od Mesta. 

PaedDr. Orságová – vyzvala riaditeľa, aby jej predkladal takéto požiadavky a urobí všetko pre 

to, aby sa mohli zúčastniť tohto podujatia. 

RNDr. Rácová – privítala výzvu vedúcej OŠMaŠ a zdôraznila, že môžeme začať spoluprácu 

s partnerským mestom Zielona Gora.  

Mgr. Špoták – doplnil, že je taká dohoda – kto platí dopravu a kto ubytovanie. 

RNDr. Rácová – ocenila činnosť centra voľného času, vyzdvihla ich činnosť počas leta, kedy 

majú prácu náročnú a zodpovednú a vyslovila potrebu hľadať možnosti pomoci, hlavne 

doriešenie vonkajšieho ihriska. 

 

Komisia   Mestského   zastupiteľstva   v   Nitre   pre   mládež,   školstvo a vzdelávanie            

p r e r o k o v a l a   Správu o činnosti Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra 

a Základnej umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra a uznesením č. 13/2023 

– KMŠaV  b e r i e   n a   v e d o m i e   Správu o činnosti Centra voľného času, Štefánikova 

trieda 63, Nitra a Základnej umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra.  

Na riešenie požiadavky vytvoriť koncertné priestory Základnej umeleckej školy Jozefa 

Rosinského, Vajanského 1, Nitra  n a v r h u j e  zostaviť pracovnú skupinu, ktorá pripraví 

kompletný materiál ohľadom rekonštrukcie budovy bývalej telocvične na koncertnú sálu. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 1  

 

 

K bodu 2/ 

Informácia o zápise do základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na    

školský rok 2023/2024 

PaedDr. Orságová - predložila materiál (Príloha č.3) o zápise do základných škôl Mesta 

Nitry, ktorý sa uskutočnil v dňoch 17. – 21.apríla 2023 v jednotlivých základných školách. Do 

14 základných škôl bolo zapísaných 1097 detí, podľa kapacitných možností bude možné 

otvoriť 39 tried 1.ročníka. 136 detí bolo zapísaných na viac ako dve základné školy (umožňuje 

to usmernenie vydané MŠVVaŠ SR k zápisu do 1.ročníka), 21 detí je z Ukrajiny a z obce Malý 

Lapáš bolo zapísaných 16 detí. Riaditelia škôl budú pri prijímaní postupovať v súlade s VZN 

o školských obvodoch, resp. spádových školách, ale niektoré školy majú veľkostne 

obmedzené kapacity tried. Viacnásobne zapísané deti riaditelia škôl po dohode medzi sebou 

a zákonnými zástupcami umiestnia podľa voľných kapacít, následne do 15.6.2023 vydajú 

rozhodnutie o prijatí do 1.ročníka.   

RNDr. Rácová – zopakovala požiadavku z mestskej rady konanej 9.5.2023 – doplniť do 

materiálu informácie – koľko detí je z obvodu školy, koľko detí je z iného obvodu a koľko 

detí je z iných obcí. 

Mgr. Halajová – vysvetlila postup pri prijímaní žiakov, v ktorom je na 1.mieste dieťa 

z obvodu školy. Momentálne sa tiež čaká na posudzovanie spôsobilosti detí so všeobecným 

intelektovým nadaním, ktoré nastúpia do ZŠ Benkova. Ostatné školy posielajú už aktuálne 

počty žiakov, ktoré bude môcť riaditeľ školy prijať.  



RNDr. Rácová – priblížila situáciu v Bratislave, kde rodičia podpisujú čestné prehlásenie, že 

nezapísali dieťa na inú základnú školu. 

Mgr. Halajová – podotkla, že rodičia nemusia podať pravdivé informácie. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že pre deti s trvalým pobytom v meste Nitra máme kapacity. Na 

troch základných školách máme žiakov z marginalizovanej skupiny. Málo žiakov odchádza 

na 8-ročné gymnáziá, preto sa triedy veľmi neuvoľňujú. 

Ing. Hatala – informoval sa, že máme zapísaných 1 097 detí, koľko je presne zapísaných na 

školu po jednom bez duplicity? 

PaedDr. Orságová – vysvetlila, že školy do 12.mája majú poslať už umiestnené deti bez 

duplicitných – tých je 136, potom to doplníme do materiálu na zasadnutie mestského 

zastupiteľstva. 

RNDr. Rácová – požadovala informáciu, koľko odbor školstva odporúča otvoriť tried? 

PaedDr. Orságová – uviedla, že podľa návrhu riaditeľov škôl a ich kapacitných možností bude 

možné otvoriť 39 tried 1.ročníka. 

RNDr. Rácová – podotkla, že ak počítame 22 detí na triedu, tak je to 858 detí, podľa údajov 

deťmi len z Nitry tento stav nenaplníme, orientačne máme okolo 850 miest pre prvákov. 

PaedDr. Orságová – spomenula situáciu s deťmi z Ukrajiny v rámci zápisu. 

Mgr. Halajová – uviedla, že nie je veľa detí z Ukrajiny, ktoré boli na zápise (podľa informácií 

z OŠMaŠ ich bolo 21), lebo dlhodobo nevieme, koľko detí nie je zaradených do škôl, mnohé 

sa vz858delávajú online a nie je u nich povinná školská dochádzka. Čo sa týka žiakov vyšších 

ročníkov – má ich na svojej škole okolo 80, ale oni migrujú. 

RNDr. Rácová – pripomenula, že o tomto probléme ukrajinských detí nenavštevujúcich naše 

školy hovorila na poslednom zasadnutí komisie aj Mgr. Hapalová, ktorá sa ho zúčastnila ako 

hosť, že pracujú na tom, aby boli získané dáta a následne bude potrebné zaradiť všetky deti do 

systému aj legislatívne. Informovala sa, ako je to s požiadavkou obce Malý Lapáš a Štitáre na 

umiestnenie ich detí do našich škôl. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že podľa kapacitných možností Malému Lapášu vyjde v ústrety 

ZŠ Nábrežie mládeže, ktorá môže prijať 10 detí, Štitárom nemôžeme vyhovieť. 

 

Komisia   Mestského   zastupiteľstva   v   Nitre   pre   mládež,   školstvo a vzdelávanie            

p r e r o k o v a l a   Informáciu o zápise do základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Mesta Nitry na  školský   rok 2023/2024 a uznesením č. 14/2023 – KMŠaV    o d p o r ú č a 

Odboru školstva, mládeže a športu MsÚ v Nitre zabezpečiť pri dodržaní legislatívy 

umiestnenie všetkých detí s trvalým pobytom v meste Nitra v základných školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry, dopracovať a predložiť materiál na zasadnutie 

mestského zastupiteľstva podľa požiadavky mestskej rady z 9.5.2023. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0  

 

Počas prerokovania bodu sa ospravedlnil p. Turba zo zasadnutia (zasadnutie komisie športu) 

 

 

K bodu 4/ 

Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie 

na 2.polrok 2023 - návrh 

RNDr. Rácová - predložila návrh plánu práce komisie na 2.polrok 2023 (Príloha č. 4). 

Členovia komisie sa zhodli na navrhovaných termínoch, program sa bude aktualizovať podľa 

potreby pred každým zasadnutím. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva  v Nitre pre mládež, 



školstvo a vzdelávanie  na 2.polrok 2023 a uznesením č.15/2023 – KMŠaV   o d p o r ú č a  

Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre  s c h v á l i ť  Plán práce Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  na 2.polrok 2023  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 5/ 

Rôzne 

 

1. Predsedníčka komisie RNDr. Rácová predložila žiadosť Odboru majetku Mestského úradu 

v Nitre o vyjadrenie k materiálu Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Mesta 

Nitry (Slovenský zväz technických športov, ZO FÉNIX Motoklub) (Príloha č. 5). Motoklub 

má záujem o prenájom nehnuteľnosti, ktorá sa nachádza v areáli ZŠ Krčméryho za 

stanovených podmienok (zrealizujú rekonštrukciu budovy na vlastné náklady a ročný 

prenájom by bol potom vo výške 1 €).   

Mgr. Špoták – objasnil situáciu ohľadom nehnuteľnosti – Motoklub mal túto budovu v 

prenájme, ale nepožiadal o predĺženie nájmu podľa zmluvných podmienok. Počas minulého 

roka mala základná škola záujem o budovu, ale neboli finančné prostriedky na rekonštrukciu.  

RNDr. Rácová – zdôraznila, že chýba stanovisko riaditeľa školy. 

 

Následne komisia prijala uznesenie, ktoré je aj vyjadrením k predloženej žiadosti odboru 

majetku. 

 

Komisia   Mestského   zastupiteľstva   v   Nitre   pre   mládež,   školstvo a vzdelávanie           

p r e r o k o v a l a  žiadosť Odboru majetku Mestského úradu v Nitre o vyjadrenie k materiálu 

Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Mesta Nitry (Slovenský zväz 

technických športov, ZO FÉNIX Motoklub)  a uznesením č. 16/2023 – KMŠaV:  

a) n e o d p o r ú č a   prenajať predmetnú nehnuteľnosť vo vlastníctve Mesta Nitry, 

b) o d p o r ú č a   odovzdať nehnuteľnosť do správy Základnej školy, Krčméryho 2, Nitra, 

b) o d p o r ú č a   nájsť zdroje na financovanie rekonštrukcie nehnuteľnosti a následného 

     využívania na mimoškolskú činnosť základnej školy. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 

2. Pani predsedníčka RNDr. Rácová - predložila komisii materiál odboru školstva - návrh 

Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2023 pre oblasť: Formálne 

a neformálne vzdelávanie a aktivity mládeže (Príloha č. 6). Zdôraznila, že je dôležité, aby sa 

projekt dal zrealizovať, bol zmysluplný a využiteľný. Niektoré body v prioritných oblastiach 

výzvy navrhuje vynechať, lebo už sú reálne v praxi, napr. zmena tradičnej školy na modernú, 

niektoré body sú duplicitné a chýbajú tam aktivity pre talentované deti – tvorivosť môže byť 

v rôznych oblastiach. 

Mgr. Halajová – vyjadrila súhlas, že už nie je aktuálna premena školy na modernú. 

Mgr. Hlavatý, PhD. – podotkol, že by sa cez rodičovské združenie zapojili do výzvy 

a projektom by zabezpečili fungovanie žiackeho parlamentu. 

 

Členovia komisie sa vyjadrovali k jednotlivým prioritám a prijali uznesenie, ktoré upravilo 

znenie výzvy. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2023 

pre oblasť: Formálne a neformálne vzdelávanie a aktivity mládeže a uznesením č.17/2023 – 



KMŠaV   s ú h l a s í    so zverejnením Výzvy  na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie 

na rok 2023 pre oblasť: Formálne a neformálne vzdelávanie a aktivity mládeže v zmysle 

predložených pripomienok – v bode 2. vynechať prioritnú oblasť 5. a 7. a  bod 15. uviesť 

nasledovne: „ tvorba priaznivého prostredia pre rozvoj talentov detí a mládeže.“ 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0   

 

 

K bodu 6/ 

Diskusia 
 

Nikto z členov komisie nemal diskusný príspevok. 

 

 

K bodu 7/ 

Záver 
RNDr. Rácová  - poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   .........................................                                ...................................... 

  PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                   RNDr. Marta Rácová, v. r.  

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.mája 2023 

 

 

Uznesenie č.13/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 3/ 

 

Komisia   Mestského   zastupiteľstva   v   Nitre   pre   mládež,   školstvo a vzdelávanie            

p r e r o k o v a l a    

Správu o činnosti Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra a Základnej 

umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra 

b e r i e   n a   v e d o m i e    

Správu o činnosti Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra a Základnej 

umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra.  

Na riešenie požiadavky vytvoriť koncertné priestory Základnej umeleckej školy Jozefa 

Rosinského, Vajanského 1, Nitra  

n a v r h u j e  

zostaviť pracovnú skupinu, ktorá pripraví kompletný materiál ohľadom rekonštrukcie 

budovy bývalej telocvične na koncertnú sálu. 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.mája 2023 

 

 

Uznesenie č.14/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 2/ 

 

Komisia   Mestského   zastupiteľstva   v   Nitre   pre   mládež,   školstvo a vzdelávanie            

p r e r o k o v a l a    

Informáciu o zápise do základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na  

školský   rok 2023/2024  

o d p o r ú č a  

Odboru školstva, mládeže a športu MsÚ v Nitre  

zabezpečiť pri dodržaní legislatívy umiestnenie všetkých detí s trvalým pobytom 

v meste Nitra v základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry, 

dopracovať a predložiť materiál na zasadnutie mestského zastupiteľstva podľa 

požiadavky mestskej rady z 9.5.2023. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.mája 2023 

 

 

Uznesenie č.15/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva  v Nitre pre mládež, školstvo a 

vzdelávanie  na 2.polrok 2023  

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre   

s c h v á l i ť   

Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a 

vzdelávanie  na 2.polrok 2023.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.mája 2023 

 

 

Uznesenie č.16/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia  Mestského  zastupiteľstva   v   Nitre   pre   mládež,   školstvo a vzdelávanie    

p r e r o k o v a l a   

žiadosť Odboru majetku Mestského úradu v Nitre o vyjadrenie k materiálu Návrh na 

nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Mesta Nitry (Slovenský zväz 

technických športov, ZO FÉNIX Motoklub)   

a) n e o d p o r ú č a   

prenajať predmetnú nehnuteľnosť vo vlastníctve Mesta Nitry, 

b) o d p o r ú č a    

odovzdať nehnuteľnosť do správy Základnej školy, Krčméryho 2, Nitra, 

c) o d p o r ú č a    

nájsť zdroje na financovanie rekonštrukcie nehnuteľnosti a následného využívania na 

mimoškolskú činnosť základnej školy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.mája 2023 

 

 

Uznesenie č.17/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 6/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2023 pre oblasť: 

Formálne a neformálne vzdelávanie a aktivity mládeže 

s ú h l a s í     

so zverejnením Výzvy  na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2023 pre 

oblasť: Formálne a neformálne vzdelávanie a aktivity mládeže v zmysle predložených 

pripomienok – v bode 2. vynechať prioritnú oblasť 5. a 7. a  bod 15. uviesť 

nasledovne: „ tvorba priaznivého prostredia pre rozvoj talentov detí a mládeže.“ 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 


